

Dagsorden/referat for afdelingsbestyrelsen afd. 2017 Jonshøj  
d. 6/6 2024

Til stede: Bente, Henrik, Lone, Mathias, Sigurd  
Referent: Bente

**1. Godkendelse af tidligere referat.**

*Godkendt*

**2. Henvendelse vedr. parkering internt i bebyggelsen.**

*Problematikken blev vendt. Vi besluttede at sætte dato for ekstraordinært generalforsamling med henblik på bl.a. at få godkendt husordenen, som har været gennemarbejdet af fællesskabet på temamøder samt gennemskrevet af bestyrelsen.*

*Vi fastsætter det til tirsdag d.27/8 kl. 19-21*

★ *Orientering på førstkommande fællesmøde.*

**3. Status på hegn langs Seminarievej.**

*I forlængelse af punktet på sidste fællesmøde, hvor der blev bevilget midler af vores egne 22.000, hvis ikke vi kan få det dækket, har bestyrelsen sendt mail til Farumsødal, hvoraf det fremgår, at vi ønsker indkøbt de fornødne materialer hurtigst muligt.*

*Vi har på mødet endnu ikke fået svar - Mathias rykker for svar.*

★ *Orientering på førstkommande fællesmøde.*

**4. Skiltning i området - Vi ønsker etableret skilte med vejnavne, lukket vejområde samt hastighedsgrænse 15 km.**

*Mathias kontakter de andre grundejerforeninger ang. lukket vejområde.*

*Bente kontakter Vej & Park for hastighedsskiltning - politiet skal godkende.*

*Sigurd kommer med forslag til skilte-layout.*

**5. Vores maskinpark**

*Vi skal have en buskrydder, der er med stålvejer - metalskær og en kompatibel oplader & batteri med håndværktøj.*

*Mathias tager kontakt til Farumsødal.*

★ *Orientering på førstkommande fællesmøde.*

**6. Grønningen - hvad sker der, og hvem skal repræsentere os.**

*Foreningen Grønningen varetager plejeplanen for området.*

*Vi betaler en 30/71 del. ca. 6.000.- årligt for dette medlemskab. Der er entreret med en bio-trade til at rydde stiføringen rundt om søen.*

Mandag var der møde i laug<sup>et</sup> - Mathias vil gerne være repræsentant for afdelingen i laug<sup>et</sup>.

- ★ Vi afsøger på fællesmødet, om der er interesserede uden for bestyrelsen, der vil være med i laug<sup>et</sup>.

## 7. Evt.

### Elbil-ladestander - orientering om projekt.

Mathias og Sigurd orienterer om et nyt initiativ til etablering af et "el-ladestander-laug" på privat basis, der skal stå for etablering og organisering af drift af en el-stander i bebyggelsen.

- ★ Orientering på førstkommende fællesmøde.

### Løs snak

- ❖ Mathias rykker Dorthe fra Farumsødal om vejledning til ansøgning om reduktion i elprisen (forbrug over 4000 kw), qua vi har gulvvarme.
- ❖ Sigurd fortæller, at der forventelig bliver drænet, hvor det p.t. er mangelfuldt - endnu ikke viden om hvornår.
- ❖ Vi rykker for at gravearbejdet foran de hvide boliger bliver reetableret (Lone & Sigurd)
- ❖ Måske skal vi lave cykeltjek, så der ikke står ubrugte cykler hen, der fylder op i cykelskuret.
- ❖ Der skal planlægges med en oprydningsdag, hvor vi får etableret fornuftige afsætningsområder til jord/grus m.v. - samt kørt byggeaffald mv. væk.
- ❖ Evt. bygge et fællesskur til de hvide boliger - enten som en udvidelse af cykel/skraldeskur eller et regulært skur lignende vores.